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Zápis z jednání KV AVOŠ  
  

Datum konání:    6.9.2022  
Čas konání:    od 10:00 hod. 
Místo konání    Pacovská 350/4, Praha 4, prezenčně i on-line  

  

Program:  
 

1. Zahájení jednání KV AVOŠ  

2. Shrnutí událostí od posledního zasedání KV AVOŠ 
3. Informace o plánovaných akcích 
4. Různé a diskuze 
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Ad 1)  
Zahájení jednání – předsedkyně 
Seznámení s programem a dohoda o způsobu jednání na dnešním zasedání. 
 
Ad 2) 
Shrnutí událostí od posledního zasedání KV AVOŠ 

• 29.8.2022 – MŠMT  
o Příprava změn ve vyhlášce č.10/2005 Sb. a změn Školského zákona 
o Pan ministr je z VŠ prostředí, kladl otázky zaměřené na VOŠ 
o Seznámen byl také s návrhem profesního bakaláře 

 
Ad 3) 
Informace o plánovaných akcích 

• 7.9.2022 – zasedání akreditační komise 

• 8.9.2022 – jednání expertní skupiny na MŠMT 

• 5.10.2022 – Valná hromada AVOŠ na MŠMT od 10 hodin, místnost C081 
o Před valnou hromadou se ještě sejde KV AVOŠ – 8:30 hod v čajovně 
o Na valnou hromadu je zajištěno občerstvení – catering – Střední odborné učiliště 

gastronomie a podnikání Praha 
o Máme zájem o účast minimálně těchto hostů: prof. JUDr. Vladimír Balaš, CSc., Ing. 

Zajíček, Ing. Svobodová, Mgr. Stará,  Ing. Bc. et Bc. Petr BANNERT, Ph.D.  
o Přípravou valné hromady byli pověřeni   Mgr. Jana Heřmanová a PhDr. Ladislav 

Pytloun, Ph.D. 
 
Ad 4) 
Různé a diskuze 

• Akreditace 
o Na jednání expertní skupiny – problematika nepodkročitelného počtu hodin praxe ve 

firmách – musí se stanovit a pokud akreditace nebude tento počet splňovat, nebude 
schválena. Hodiny, strávené ve firmách budou mít koeficient 1, hodina praxe ve škole 
jen koeficient 0,75 

o Návrh nových formulářů pro akreditační spisy 
o Stanovení počtu kreditů za studium a také za každý rok studia (návrh 180, tj. 60 kreditů 

za rok) 
o Nechceme dávat celé akreditace na webové stránky školy 

• Rada pro odborné vzdělávání – zatím se nesešla. 

• Úpravy Školského zákona   
o § 57 Výkaz o studiu – v návrhu novely zákona je papírová i elektronická verze. Pokud 

bude schváleno, měla by být možnost volby 
o § 95 Přijímání studentů do 1. ročníku během školního roku – studenti, kteří jsou na VŠ 

a jiné VOŠ – tam daná 1 podmínka a to je, že nemůže být současně na nemůže být 
současně na VŠ a současně se přihlásit na VOŠ 

o § 102 – komise u absolutoria – oponent a vedoucí práce – online 

• PhDr. Zoubková – při žádosti o akreditaci jsme měli souhlasné stanovisko z MZ, ale akreditační 
komise připomínkovala něco, co již MZ schválilo. Nejde nějak sjednotit požadavky, případně 
jestli nemůže být při jednání akreditační komise oponent z MZ? Na jednání expertní skupiny 
může tuto problematiku otevřít na jednání Mgr. Heřmanová. 

• PhDr. Pytloun, Ph.D. – k politickému prosazení některých záležitostí VOŠ navrhuju oslovit 
poslankyni PS PČR N. Novákovou za TOP 09 (profesí středoškolská učitelka, zúčastnila se naší 
konference Odbornost pro praxi). 

http://www.msmt.cz/uploads/0001cv2017/Ing._Bc._et_Bc._Petr_BANNERT_Ph.D..pdf
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• Ing. Brožová – podávání žádostí – Šablony – termín je do 30.11.2022. Pro VOŠ zůstala pouze 
jedna šablona personální. Pokud někdo chce stejné šablony jako v KAPu, musíte je nejdříve 
tam dokončit a pak si požádat o nové. 

• Mgr. Capek – nemohu se Valné hromady zúčastnit prezenčně, bude i letos online? Zatím není 
dořešeno z důvodu velké technické náročnosti.  

 
 
 
 

 
 

 
 

Zapsala: Ing. Anna Luxová, 12.9.2022 
Kontrola zápisu: PhDr. Ladislav Pytloun, 16.9.2022   

 
 
 
 
 
 
 


